
 
 

     P R O T O K Ó Ł  Nr  9/2007 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony                

Środowiska 
 
 

         odbytego w dniu  19 grudnia  2007 
 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. BOGDAN śABIŃSKI    - ................................ 
 
 Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego Zastępca Przewodniczącego    

    

2.  CZESŁAW GRZYBOWSKI     - ………………………  
    

Członkowie: 

 
3. PIOTR  CZERWONKA   - ........................... ..... 

 
4. HALINA  LEMPEK    - ............................ .... 

 
5. EDWARD  SASKO    - ………………………  
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 9/07 z dnia             
19 grudnia 2007  – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. BudŜet na 2008 rok. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                       

28 grudnia 2007. 
4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2008. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 
Przewodnicz ący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą obecno ści 
w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 
Przewodnicz ący Komisji przedstawił porz ądek obrad i poddał pod 
głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła                          
w/w porz ądek obrad. 

 
 
 

Ad. 2. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
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Protokół Nr 8/2007 z dnia  30 listopada  2007 roku 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła Protokół              
Nr 8/2007 bez uwag. 
 
 

Ad. 2. Bud Ŝet na 2008 rok. 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- do pierwotnej wersji budŜetu zostały wprowadzone małe poprawki, które 
nie zmieniły budŜetu kwotowo. Zmiany dotyczyły nazwy niektórych zadań. 
Analizując budŜet mam jedno pytanie do zał. Nr 3 , poz. 21 pozostał zapis,            
a była inna sugestia Komisji. Czy jest moŜliwość uwidocznienia  drogi                
w Charnowie 110260D.  
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- otrzymałam opinię Komisji w sprawie projektu budŜetu na 2008 rok,               
w której są wnioski do budŜetu, a w dalszej części opinii jest zapis „Komisja 
wnioskuje, aby w miarę pojawienia się środków finansowych uwzględnić do 
realizacji następujące zadania z wieloletniego planu gospodarczego i ta droga 
równieŜ się pojawia tj. poz. Nr 6 droga 110260D w Charnowie – plan na 
2008 rok. Proszę pamiętać, Ŝe budŜet będzie się zmieniał. W miarę 
pojawienia się pewnych środków  do budŜetu będziemy zmieniać załączniki     
i wówczas pojawi się droga w Charnowie. Będzie zrobiony projekt na całość 
tej drogi, która wchodzi w 2009 roku. 
 
 
Radny Piotr Czerwonka 
- był juŜ wcześniej zrobiony projekt na chodnik w Machowinku do Poddąbia, 
po co robić ponowny projekt. W Wytownie miała być realizacja boiska                
w 2008 roku, a w budŜecie na 2008 rok ujęte są środki tylko na projekt. 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
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- w opinii Komisji sugerujemy, Ŝe pewne zadania widzimy i nie zapominamy 
o nich. W miarę posiadania środków naleŜy przyśpieszyć realizację jednego 
z tych zadań. 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, Ŝe do uchwały budŜetowej jest przygotowana 
autopoprawka zawierająca „kosmetykę” zaleconą przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. Następnie Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 152/IV/2007 
składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia               
4 grudnia 2007 roku w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy Ustka na 
2008 rok.  
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- wieloletni program inwestycyjny jest punktem wyjściowym, do którego 
będziemy wracać. Chcę, by w tej kadencji w kaŜdej miejscowości zostało 
wykonane jedno znaczące zadanie, poniewaŜ na więcej nas nie stać.  

 
 

Radny Czesław Grzybowski 
- uwaŜam, Ŝe plan gospodarczy jest „Ŝywy” i w kaŜdej chwili jeŜeli będą 
moŜliwości finansowe będzie  zmieniany i będą wchodziły zadania. Tak teŜ 
staram się tłumaczyć swojemu sołtysowi. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- proponuję przyjąć budŜet w przedstawionej wersji wraz z następującą 
opinią Komisji.  
Komisja, po zapoznaniu się z opiniami Komisji Rady Gminy                                 
i przeanalizowaniu projektu budŜetu Gminy na rok 2008, na posiedzeniu                
w dniu 30 listopada 2007 roku i na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2007 roku 
podjęła następujące ustalenia: 
Projekt budŜetu został złoŜony do Rady Gminy w dniu 14 listopada 2007 
roku. 
W dniu 19 września 2007 roku , Rada Gminy  otrzymała załoŜenia do 
projektu budŜetu, które zostały przekazane radnym i sołtysom.  
Radni i sołtysi mieli moŜliwość zgłaszania propozycji do budŜetu . Na 
podstawie informacji od Pani Skarbnik, propozycje do budŜetu na rok 2008 
były zgłaszane. 
Niektóre zadania ujęte w inwestycyjnym programie gospodarczym Gminy  
Ustka na lata 2007 – 2013 nie zostały uwzględnione w budŜecie na rok 2008. 
naleŜy stwierdzić, Ŝe na etapie przygotowania projektu budŜetu nie moŜna 
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było zapewnić środki finansowe na wszystkie zadania ujęte                                    
w inwestycyjnym programie gospodarczym na rok 2008. 
Komisja przyjęła do wiadomości, Ŝe zostaną opracowane projekty na 
przebudowę chodników w Objeździe, Wytownie, Machowinku i na drogę 
gminną do szkoły w Charnowie – Nr drogi 101260 zgodnie z zał. Nr 3a. 
Komisja wnioskuje, Ŝe w miarę pojawienia się środków finansowych naleŜy 
uwzględnić zadania inwestycyjnego programu gospodarczego Gminy Ustka 
ujęte na lata 2007-2008. 
Są to następujące zadania: 

 
1) Oświetlenie miejscowości Wytowno od Ustki w kierunku wsi – zadanie 

planowano na rok 2007. 
2) Oświetlenie drogowe w miejscowości Pęplino – planowano na rok 2008. 

3) Poprawa oświetlenia w Modlinku i Modle. 

4) Oświetlenie drogowe w Niestkowie na odcinku ok. 300 m – plan  na rok 

2008. 

5) Modernizacja boiska w Duninowie – plan 2008 rok. 

6) Budowa boiska wielofunkcyjnego w Wytownie – plan 2008 – 2009 rok.  

7) Droga 110260D w Charnowie – plan 2008 rok. 

Budowa chodników przy drogach wojewódzkich i powiatowych: 

1) Pęplino – plan 2008 rok. 

2) Machowinko –etap II – plan 2008 rok. 

3) Objazda – plan 2008 – 2009 rok. 

4) Niestkowo – Charnowo – plan 2008 rok. 

5) Gąbino – plan 2008 rok. 

Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej: 
 
1) Grabno –Zimowiska – plan 2008 – 2009 rok. 

 
Jednym z elementów, który moŜe pozwolić na realizację zadań jest 
pozyskanie zewnętrznych źródeł dofinansowania – środki unijne i inne 
źródła dofinansowania. 
 
Ostatecznie Komisja pozytywnie opiniuje przedłoŜony budŜet. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko : 
 
 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie niŜej wymieniony 
projekt  uchwały wraz z autopoprawką : 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu gminy Ustka na 
2008 rok. 
 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 

 
Ad.3. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profil aktyki               
i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008, 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. Ponadto poinformowała, Ŝe w związku ze 
zmianą wytycznych harmonogram realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie zawiera kwot 
jakie przeznaczono na poszczególne zadania. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

 
- projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/6 1/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu okr eślającego 
wysoko ść oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków za wysług ę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych inny ch 
składników wynagrodzenia, ustalenia regulaminu wyso kości, 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodat ków 
socjalnych – mieszkaniowego i wiejskiego, a tak Ŝe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dl a których 
Gmina Ustka jest organem prowadz ącym 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały, a następnie poinformowała, Ŝe 
przedmiotowy projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Rady             
w momencie uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora Oświaty. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- poinformowała, Ŝe pod obrady Rady będzie skierowany projekt uchwały   
w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok. Będzie to uchwala 
„czyszcząca”. Na Sesji poinformuję o wprowadzonych zmianach. Na dzień 
dzisiejszy mam informację, Ŝe zgodnie z podpisanym porozumieniem, 
Gmina Słupsk dofinansowała nam kładkę w Bydlinie na kwotę 50 tyś zł i o tę 
kwotę zostanie zwiększony budŜet. Pozostałe zapisy będą dotyczyć zmian 
między rozdziałami i paragrafami.  
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści powy Ŝsze. 
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Ad. 4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2008. 
 
 
 
 Komisja przygotowała plan pracy Komisji na rok 2008 zgodnie z zał. Nr 

1 do niniejszego protokołu. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w plan pracy 
Komisji: 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła plan pracy 
Komisji na rok 2008.  

 
 
Ad. 5. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 

 
 Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. / * /     – dotyczące  notatki ze spotkania z Panią Wójt, które odbyło się w 

Urzędzie Gminy Ustka dnia 21 listopada 2007 roku w sprawie planów 
zagospodarowania przestrzennego w zakresie lokalizacji siłowni 
wiatrowych. 

 
2. Protokół z Zebrania Wiejskiego w Starkowie z dnia 22 listopada 2007 

roku  – w sprawie rozszerzenia obszaru Zespołu Przyrodniczo – 
Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki Moszczeniczki”                    
o miejscowości (obręby): MoŜdŜanowo i Starkowo. 

 
 
3. Protokół z Zebrania Wiejskiego w MoŜdŜanowie z dnia 17 listopada 

2007 roku  – w sprawie rozszerzenia obszaru Zespołu Przyrodniczo – 
Krajobrazowego „Kraina w Kratę w dolinie rzeki Moszczeniczki”              
o miejscowości (obręby): MoŜdŜanowo i Starkowo. 



 10 

 
Przewodniczący Komisji przedstawił następujące pismo: 

 
 
 

Maria Weiwer Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gąbinie  
- dotyczące oferty prowadzenia placówki jako szkoły niepublicznej                    

w wypadku likwidacji lub reorganizacji szkoły w Gąbinie. 
 
 

Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w wniosek. 
 
 

 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 
11 10   zamknął  obrady Komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
 
Protokołowała                                                Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 

 
 


